

Protokoll för UNF Kronoberg 7/5–2017

Närvarande: Emma Axelsson, Felicia Grill, Noëmi Liebe, Simon Pettersson, Mina Karlsson, John Ferner, Emil Johansson, Jennie Rydén

Närvarande utan rösträtt: Pontus Oskarsson

Plats: Storön

1. Öppnande av mötet

Emma öppnar mötet.

2. Fastställande av föredragningslistan

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan.

3. Lägesrunda

Eftersom att vi har myst hela helgen så hoppar vi lägesrunda.

4. Föregående protokoll

Vi går igenom föregående protokoll med hjälp att Kahoot.

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Val

a. Protokolljusterare

John föreslår Jennie till protokolljusterare. Jennie godtar inte nomineringen.

Mina föreslår Noëmi till protokolljusterare. Noëmi godtar nomineringen.

Mötet beslutar

ATT välja Noëmi till protokolljusterare.

b. Uppdragsloggsförare

Jennie föreslår sig själv till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja Jennie till uppdragsloggsförare.

c. Parkeringsvakt

Noëmi föreslår Mina till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Mina till parkeringsvakt.

6. Föreningar

a. UNF 38 Kamratkretsen

38:an skulle ha haft möte men det blev inte av, dom doodlade ut nytt datum men det har inte hänt något sedan dess. Mina Karlsson är numera kontaktperson för 38:an.

b. UNF Soberlan

Nästa lan är den 2–4 juni, dom har inte haft något möte sedan sist.

c. UNF Womba Womba

Dom har kommit igång och har startat en studiecirkel om matlagning. Det är tänkt att det ska starta en studiecirkel om hajar den 8/5, men det lär inte bli av just imorgon. Dock kommer den troligtvis att starta inom en snar framtid.

d. UNF Wadajir

Dom var på Valborg cup för fotboll i Kalmar. Det var lyckat enligt Asad. Noëmi är numera kontaktperson för Wadajir. Mina och Emil hade bokat in ett möte med dom för att prata om lokaler, dock blev det inställt på grund av en fotbollsmatch. Noëmi är intresserad av att vara med och hitta lokaler till Wadajir så att dom kan starta en fritidsgård på Araby.

e. UNF Tillsvidare

Tillsvidare har fortfarande studiecirkel i Skam. Dom har haft en arbetsdag.

f. UNF Norbergko

Norbergko är vår nyaste förening som bildades på vår UNFare. Föreningen kommer att verka i Växjö. Dom är på gång med ett möte. Emma Axelsson är kontaktperson för denna förening.

g. Övriga UNF-föreningar

Vi har 2 föreningar i Lessebo som inte har någon verksamhet. Vi skulle invänta på medlemmar som numera sitter i Norbergko styrelse och se vad dom ville göra. Nu när vi har koll på det borde vi kalla till årsmöte för båda föreningarna i Lessebo. Jennie och Emma ska kalla till årsmöte för UNF Future och UNF Lessebo.

7. Utskott

a. AU

Numera är alla ledamöter i Sverige och dom ska försöka prata ihop sig någon gång under dagen. Dom har några ärenden som väntar på att beslutas om.

b. D-råd

Det är på gång framåt. Vi inväntar att alla organisationer ska besluta om ledamöter som ska sitta i D-rådet.

c. JUNF

Simon och Jennie har försökt att hitta folk utan någon framgång. Jennie kommer att fortsätta att försöka hitta några som är sugna.

8. Fritidsgården

Emil och Mina var och inventerade på fritidsgården för ett tag sedan. Dom gjorde en sammanställning av de saker som vi har där. Emil har kollat med en del föreningar om det fanns något som dom ville köpa.

38.an är intresserad av en soffa, x-box kinect och ett projektorfäste.

Vi behöver ta ett ställningstagande om vi behöver något, om vi vill sälja till föreningar och till egna medlemmar. Emil går igenom listan lite snabbt. De som ska ta över fritidsgården är intresserade av att köpa resten av sakerna från oss.

Hugo tycker att vi ska ha en avslutningsfest på fritidsgården i samband med skolavslutningen.

Mötet beslutar

ATT sälja en soffa, x-box kinect och projektorfäste för 1100 kr till UNF 38.an.

ATT Emil prissätter sakerna vi har på fritidsgården.

ATT Emil tar på sig att hitta folk till avslutningen.

9. Kursgården

Dom hade möte den 24/4. Det är mycket renoveringar på gång just nu.

10. Ekonomi (se bifogad fil)

I dagsläget ser ekonomin god ut. Emil går igenom hur budgetposterna ser ut. Vi inväntar fortfarande på fakturor på reclaim. Vi fick ett mejl av Patrik Salomonsson angående sponsorhuset. Emil och Patrik tar vidare detta. Emil har gjort en delegation på budgetposterna. Styrelsen går igenom Emils förslag.

Mötet beslutar

ATT anta Emils förslag på delegationen.

11. Verksamhetsutvecklare

a. Pontus

Pontus jobbar 75% nu. För ca en vecka sedan kontaktade en människa från IOGT-NTO honom, han har fått kontakt av ett par ungdomar som ville starta en UNG-grupp via människan från IOGT-NTO. Pontus har tagit tag i detta och det har börjat röra på sig. Pontus kommer att vara ledig den 9 maj och 15-18 maj.

b. Emma

Emma är sedan sista april inte längre arvoderad. Vi tackar henne så mycket för den här tiden.

12. Årsplan/arbetsplan

Under arbetshelgen gjorde vi en ny årsplan. Vi behöver ha någon som kan göra den grafiskt fin. Emma tar på sig detta.

Mötet beslutar

ATT anta den nya årsplanen.

13. Effektivare möten

John och Pontus har jobbat fram ett förslag om effektiva möten som vi gick igenom tidigare under dagen.

Mötet beslutar

ATT anta John och Pontus förslag på effektiva möten.

a. Föregående Wunderlist

Vi behöver bestämma en som förbereder Wunderlist inför varje möte.

Mötet beslutar

ATT vi varje möte har med en punkt där vi bestämmer en som förbereder Wunderlist inför varje möte.

b. Mejla ut sammanställda rapporter

John föreslår sig själv till att hetsa människor att fylla i rapporterna och att mejla ut rapporterna till varje ledamot i DS.

Mötet beslutar

ATT John är ansvarig för att mejla ut sammanställningen och se till att rapporterna är ifyllda i tid.

c. Tidsbegränsningar för rapporter

Vi behöver sätta en tidsbegränsning för när rapporterna ska vara klara och när dom ska mejlas ut till alla i DS.

Mötet beslutar

ATT fem dagar innan mötet ska alla rapporter vara inrapporterade.

ATT tre dagar innan mötet ska alla rapporter vara skickade till DS.

14. Hemsida

Emma har skickat ut ett mejl om ett förslag på ny hemsida. Emma går snabbt igenom delar av mejlet hon skickade ut.

Mötet beslutar

ATT godkänna Emmas förslag på ny hemsida.

ATT Emma och John jobbar vidare med hemsidan.

15. IOGT-NTO:s beslut om Dansjö 6:15

Emil går igenom historien bakom allt. Både Junis och UNF har tagit emot gåvan om Dansjön 6:15. IOGT-NTO hade möte förra veckan där dom sköt upp beslutet till nästa möte, men dom är positiva till att alla tre förbunden ska vara ägare.

16. Ställningstagande till faktura från UNF 38 Kamratkretsen och påföljande diskussion om attest

För ett tag sedan fick vi en faktura från 38: ans kassör som var för midsommar 2016. Dock är vi inte överens om hur mycket vi ska betala. Fakturan låg på 4060 kr. Det som har skapat den här diskussionen är antalet människor som var med på midsommar och som sov över. Vi kollar på anmälningslistan och försöker att komma överens om en summa och antal människor som var där. Egentligen borde vi ha möte tillsammans med 38:an.

Mötet beslutar

ATT Emma ska ha möte med 38: ans styrelse.

ATT Emma har mandat att besluta om en summa tillsammans med 38: ans styrelse.

Vi tar upp en diskussion om attesträtt då föregående diskussion har uppstått. I dagsläget så kollar Emil själv på det han ska betala ut och tänker själv ut om det är rimligt eller inte. Vi borde ha någon som attesterar saker. Vi har en stor diskussion om vem det är som har attesträtt, är det en planeringsgrupp eller är det distriktsstyrelsen/arbetsutskottet?

Emma föreslår att planeringsgruppen som tillsätts skickar en budget med poster som skickas in till DS. DS beslutar om totalsummorna, ej posterna. Det är planeringsgruppens ansvar att ser till att budgeten följs och det är dom har attesträtt på kvittona. Om dom går över budgeten skickas det ärendet till AU. Detta gäller inom rimlig tid efter evenemanget.

Mötet beslutar

ATT planeringsgruppen som tillsätts skickar en budget med poster som skickas in till DS. DS beslutar om totalsummorna, ej posterna. Det är planeringsgruppens ansvar att ser till att budgeten följs och det är dom har attesträtt på kvittona. Om dom går över budgeten skickas det ärendet till AU. Detta gäller inom rimlig tid efter evenemanget.

17. Valborg

Det gick bra och det var många här.

18. Midsommar

Jennie lägger upp ett formulär på facebook så att medlemmar kan få anmäla sig att vara med och planera midsommar.

19. Pride

Lucas, Isak och Patrik drar i drinkbar. Vi vill gå på Pridetåget, men känner att vi kan gå tillsammans med IOGT-NTO. Jennie lägger ut detta på facebook. Eftersom att det är distriktsstyrelsesamling samma helg så har ingen i DS möjlighet att vara med i tåget och dra i det. Thea Konradsson tänker gå på Pridefestivalen. Felicia kollar med Thea om hon vill ha ansvar för UNF under tåget.

20. Discoanläggning

John och Emil föreslår att dom två ska ha hand om uthyrning av discoutrustningen.

Mötet beslutar

ATT John och Emil ska ha hand om discoanläggningen.

21. Parkeringskort

Patrik har tagit fram nya förslag parkeringskort. John tar vidare detta.
Mötet beslutar

ATT godkänna förslag nummer två.

22. Nycklar

Felicia går igenom vad vi pratade om förra mötet.
Vi går en runda runt bordet och kollar hur folk känner och tänker idag.
Emil och Emma är intresserade av att ha nycklar.
Felicia föreslår att Simon också ska ha en nyckel.
Mötet beslutar

ATT Emma, Emil och Simon ska ha nycklar för UNF Kronoberg.

23. Utskott

Vi går igenom vilka utskott vi borde jobba med under året. Vi borde göra ett formulär där man kan anmäla intresse för utskott och arrangemang. Simon och Emil löser detta.

a. Värvningsutskott

Deras uppgift är att det sker värvningar. Det är positivt om dom vill vara med och värva, men inget krav.

b. Kommunikation

Detta borde vara ett internt utskott. Noëmi och John är intresserade av nyhetsbrev. Jennie är intresserad av sociala medier.
Mötet beslutar

ATT välja Jennie, Noëmi och John till detta utskott.

c. Påverkan

Detta borde vara ett externt utskott.

24. Samarbete med NBV

Emma har gjort ett dokument som borde spridas till föreningar. Det är kontaktpersonernas uppgift att skicka vidare till sin förening.

25. Samarbete med UNF Göteborg-Bohuslän

Jonathan Kraft har tagit kontakt med oss och undrar om vi är intresserade av att ha ett värvningsutbyte tillsammans med Göteborg-Bohuslän. Det är onsdagen i folknykterhetens vecka som dom vill att vi kommer dit och värvar. Det är en bra ide, dock inte en jättebra vecka. Emma och Jennie kollar vidare på detta.

26. KLAN

Emil och Emma var på KLANs årsmöte. Emil går igenom den info som han har fått. Vi borde jobba mer med att söka pengar från KLAN.

27.DSS

Under gårdagens arbetshelg pratade vi om att ha en rolig outfit till DSSen. Jennie köper in dom.

Mötet beslutar

ATT köpa in prinsesskronor.

28.Upp till kamp

I fredags köpte vi material från Upp till kamp.

29. Folknykterhetens vecka

a. Möten med kommunpolitiker

Det är på gränsen till försent att skicka ut förfrågan om politikermöten. Däremot kan vi ha det efter i samband med Upp till kamp. John är intresserad av att göra en tillsammans med Pontus.

30.Sommarläger

John har påbörjat att hitta folk att fråga tillsommarlägret. John undrar lite om riktlinjer, det finns ett dokument i drivemappen. 38:an har sökt pengar från Bång, men vet inte om intresse och tid till att planera finns från deras styrelse. Det kan finnas en möjlighet att samarbeta.

31. Ombudsdelegationsträff

Det börjar bli dags att hitta någon som drar i en ombudsdelegationsträff. Emil, Felicia och Jennie är intresserade av att dra i detta.

Mötet beslutar

ATT Jennie, Felicia och Emil är ansvariga för ombudsdelegationsträff.

32. Kongress

Vi behöver peppa folk till att anmäla sig till kongressen. Vi borde också lägga ut på alla sociala medier och även få ut det i ett nyhetsbrev om det hinns med. Kontaktpersonerna får i uppdrag att hetsa sina föreningar.

a. Kongresströjor

På DÅMet tog vi beslut att vi ska köpa in tröjor till kongressen. Mina, Jennie och John är intresserade av att ta fram ett förslag på kongresströjor.

Mötet beslutar

ATT Jennie, Mina och John tar fram förslag till kongresströjor.

33. Värvning

Pontus håller på att kontakta skolor. Alla borde fylla i doodlen som Jennie gjorde förra mötet.

34. Övrigt

a. Tagg till skrivaren

Man måste ha en speciell tagg till skrivaren. Emma vill ha tagg
Mötet beslutar

ATT Emma ska få tillgång till en tagg.

b. IRMA

Alla i DS som vill ha tillgång till Irma ska få den utbildningen från John.

c. DÅM-protokoll

John har legat på de ansvariga och det verkar vara på gång.

d. Nyhetsbrev

Kommunikationsutskottet gör detta.

e. Kontakt med FS:er - enkät om kontaktsätt

Vi borde veta bättre hur vi kontaktar våra föreningsstyrelser. Vissa av våra kommunikationssätt passar inte alla våra styrelser. Detta är något som kontaktpersonerna borde ta reda på. Emil tar fram en enkät.

f. Planeringsgrupp

John tycker att vi borde ta fram ett dokument till planeringsgrupperna, det ska vara en enkel guide. Felicia tar på sig att sätta ihop ett dokument.

g. Mediestudiecirkel

John väcker frågan att man kanske vill starta en mediestudiecirkel. Detta ska tas upp i utskottet.

h. Toner

Emil köper nya toner till skrivaren.

35. Kommande möten

Nästa möte är 30 maj kl 17.00

Nästnästa möte är preliminärt 5 eller 6 juli kl 17.15.

36. Avslutande av mötet

Emma avslutar mötet.

Mötesordförande -Emma Axelsson

Mötessekreterare - Felicia Grill

Protokolljusterare -Noëmi Liebe
